

نمو إجمالي الربح لمجمع المناعي في النصف الأول من عام 2025 بنسبة 7.3% ليصل الى 354 مليون ريال قطري عن الإيرادات الموحدة البالغة 2.1 مليار ريال قطري

قطر - 13 أغسطس 2025 – أعلن مجمع شركات المناعي ش.م.ع.ق.(ورمزه في بورصة قطر MCCS) اليوم نتائجه عن النصف الأول للفترة المنتهية في 30 يونيو 2025.

وأعلن المجمّع عن إيرادات من العمليات المستمرة بلغت 2.1 مليار ريال قطري في النصف الأول من العام، مما يعكس زيادة بنسبة 7% مقارنة بالفترة نفسها من العام الماضي.

وارتفع إجمالي ربح المجموعة بنسبة 7.3% ليصل إلى 354 مليون ريال قطري مقارنة بالنصف الأول من 2024. وبلغت أرباح المجموعة قبل الفوائد والضرائب و الإهلاك والاستهلاك(EBITDA) للفترة 198 مليون ريال قطري

كما زادت أرباح المجموعة قبل الضرائب بنسبة 3.6% لتصل الى 71 مليون ريال قطري للنصف الأول من العام مقارنة ب 69 مليون ريال قطري عن نفس الفترة من العام الماضي.

وزادت صافي أرباح المجموعة بنسبة 4% لتصل إلى 70 مليون ريال قطري مقارنة بـ67 مليون ريال قطري لنفس الفترة من العام الماضي.

وقد قام مجلس إدارة مجمع شركات المناعي ش.م.ع.ق. بتحديد موعد انعقاد الجمعية العامة غير العادية يوم الاثنين الموافق 8 سبتمبر 2025 للنظر في ومناقشة وإجازة بيع حصة بنسبة 67% في داماس العالمية المحدودة لمجموعة تايتان.





MANNAI CORPORATION FIRST HALF 2025 GROSS PROFIT GREW BY 7.3% TO QR 354 MILLION ON CONSOLIDATED REVENUE OF 2.1 BILLION

Qatar, 13th August 2025 – Mannai Corporation QPSC (Qatar Exchange: MCCS) today announced its financial results for the first half of the year, ending 30th June 2025.

The Corporation reported a revenue from continued operations of QR 2.1 billion for the first half of the year, reflecting a 7% increase compared to the same period last year.

The Group's gross profit rose by 7.3% to QR 354 million compared to the first half of 2024. Group Earnings before Interest, Taxes, Depreciation, and Amortization (EBITDA) for the period amounted to QR 198 million.

The Group's earnings before tax increased by 3.6%, reaching QR 71 million for the first half of the year, compared to QR 69 million for the same period last year.

Group Net Profit for the period increased by 4% to QR 70 million compared to QR 67 million for the same period last year.

The Board of Directors of Mannai Corporation QPSC have scheduled an Extraordinary General Assembly to be held on Monday, 8th September 2025 to consider, discuss and approve the share sale of 67% in Damas international limited to Titan Group.

